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Protokół z II sesji Rady Miejskiej w Międzyzdrojach 

w dniu 6.12.2010 r. 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

 

II Sesję Rady Miejskiej w Międzyzdrojach zwołał Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Międzyzdrojach Jan Magda, który otworzył obrady i  na podstawie listy obecności stwierdził 

wymagane quorum. Przewodniczący powitał zaproszonych gości obecnych na obradach sesji. 

Obecnych na sesji było 14 radnych, nieobecny (usprawiedliwiony) Radny Andrzej 

Kościukiewicz.  

Lista obecności  radnych oraz zaproszonych gości stanowi zał. Nr 1 i 2 do protokołu.  

 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

 

Do porządku sesji nie wprowadzono żadnych zmian, Przewodniczący poddał pod głosowanie 

przyjęcie porządku, za przyjęciem opowiedziało się jednogłośnie 14 radnych.  

Porządek stanowi zał. Nr 3 do protokołu. 

 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji z dnia 30.11.2010 r. 

 

Z protokołem z pierwszej, inauguracyjnej sesji Rady Miejskiej zapoznał się Radny Michał 

Sutyła, wnosząc drobne korekty w zapisach, protokół przeczytał również Przewodniczący Jan 

Magda, proponując przyjęcie protokołu bez odczytywania, za przyjęciem protokołu 

opowiedziało się 14 radnych. Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty. 

  

4. Złożenie ślubowania przez Burmistrza Międzyzdrojów  wobec Rady Miejskiej.  

 

Przewodniczący poinformował, że sesja została zwołana w celu złożenia ślubowania przez 

Burmistrza Międzyzdrojów  wobec Rady Miejskiej.  

Jan Magda wyjaśnił wszystkim zainteresowanym, że kadencja wójta zaczyna się w dniu 

rozpoczęcia kadencji rady gminy i upływa z dniem zakończenia kadencji rady gminy (art. 26 

ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym). Jednakże objęcie obowiązków przez wójta następuje 

z chwilą złożenia wobec rady gminy ślubowania (art. 29a ust. 1 ustawy o samorządzie 

gminnym).  

Pracodawcą,  jest właściwy urząd gminy (reguluje tą sprawę art. 8 ust. 1 ustawy o 

pracownikach samorządowych)  który stanowi, iż czynności z zakresu prawa pracy wobec 

burmistrza, związane z nawiązaniem i rozwiązaniem stosunku pracy, wykonuje 

przewodniczący rady gminy, a pozostałe czynności – wyznaczona przez burmistrza, osoba 

zastępująca lub sekretarz gminy, z tym że wynagrodzenie wójta ustala rada gminy, w drodze 

uchwały. 

 Rozwiązanie stosunku pracy z wyboru następuje także wówczas, gdy wójtem została 

ponownie wybrana ta sama osoba. Jeden stosunek pracy z wyboru się rozwiązuje, a nawiązuje 

kolejny.  

Dzień złożenia ślubowania przez nowo wybranego wójta jest dniem rozwiązania 

stosunku pracy z wyboru przez jego poprzednika. Nawiązanie stosunku pracy z wyboru 

następuje z chwilą złożenia ślubowania.  

Jak wyżej wspomniano, pracodawcą dla wójta jest urząd gminy, a czynności z zakresu 

prawa pracy związane z nawiązaniem i rozwiązaniem stosunku pracy, wykonuje 

przewodniczący rady. 
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Przewodniczący Rady nie nawiązuje stosunku pracy, gdyż nawiązuje on się wskutek złożenia 

ślubowania.  

Zgodnie z art. 11 k.p. nawiązanie stosunku pracy oraz ustalenie warunków pracy i płacy, bez 

względu na podstawę prawną tego stosunku, wymaga zgodnego oświadczenia woli 

pracodawcy i pracownika. W tym szczególnym przypadku pracodawca czyli urząd gminy, ani 

podmiot go reprezentujący nie składa takiego oświadczenia, o powierzeniu danej osobie 

funkcji burmistrza gminy decydują wyborcy. Natomiast pracownik czyli burmistrz 

oświadczenie woli o nawiązaniu stosunku pracy wyraża zgłaszając swoją kandydaturę w 

wyborach i składając ślubowanie.  

W celu złożenia przez burmistrza ślubowania, przewodniczący rady zwołuje sesję rady 

na dzień przypadający w ciągu 7 dni od dnia ogłoszenia wyników wyborów przez Państwową 

Komisję Wyborczą. 

Przewodniczący odczytał również komunikat państwowej komisji wyborczej z dnia 29 

listopada 2010 r. 

„Państwowa Komisja Wyborcza informuje, że komunikat Państwowej Komisji Wyborczej z 

dnia 23 listopada 2010 r. o wynikach wyborów wójtów, burmistrzów i prezydentów miast na 

obszarze kraju, przeprowadzonych w dniu 21 listopada 2010 r. został ogłoszony w Monitorze 

Polskim z dnia 29 listopada 2010 r. Nr 88, poz. 1030”.  

Państwowa Komisja Wyborcza wyraża jednocześnie opinię, że zgodnie z brzmieniem 

art. 29a ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym sesja, na której wójt złożyć ma ślubowanie, 

powinna zostać zwołana przez przewodniczącego rady nowej kadencji. 

Wobec przedstawionych informacji, Przewodniczący poprosił wszystkich o 

powstanie, celem złożenia ślubowania przez  Burmistrza  Międzyzdrojów Leszka Dorosza, w 

myśl art. 29a ust. 1 ustawy o samorządzie gminnym, objęcie obowiązków przez burmistrza 

następuje z chwilą złożenia wobec rady gminy ślubowania. 

  

Burmistrz Elekt Leszek Dorosz przystępując do ślubowania odczytał następującą treść: 

 „Obejmując urząd Burmistrza gminy Międzyzdroje, uroczyście ślubuję, że dochowam 

wierności prawu, a powierzony mi urząd sprawować będę tylko dla dobra publicznego          

i pomyślności mieszkańców gminy. Tak mi dopomóż Bóg.” 

 

Burmistrz powiedział, że cieszy się z wyboru, ale stoi przed nim ogrom wyzwań do 

zrealizowania, jest to wszystko bardzo trudne, szczególnie, że przed nami ciężki okres. 

Sytuacja Gminy jest wprawdzie klarowna, ale otoczenie prawne w Państwie jest dosyć trudne, 

konsekwencje finansowe oraz sprawy ekonomiczne budzą wiele niewiadomych . Samorządy 

lokalne będą musiały mieć duże baczenie na swoje dochody, bowiem ustawodawca mocno w 

nie ingeruje. Swoją dezaprobatę Burmistrz wyraził na spotkaniu konwentu Burmistrzów, gdyż 

w praktyce wszystko to znacznie utrudnia funkcjonowanie Gminy. Pierwszy okres będzie 

trudny, gdyż będziemy się tego jeszcze uczyli.  

Poprzednia kadencja  rady pracowała intensywnie i obawia się, że aktualna będzie zmuszona 

równie intensywnie pracować, im miej środków finansowych,  tym muszą być bardzo 

przemyślane decyzje. Burmistrz wiedział o tym już dawno i podejmując decyzje o 

kandydowaniu zdawał sobie sprawę, że będzie to trudny okres. Obiecuje jednak, że dołoży 

wszelkich starań, aby temu wszystkiemu sprostać dla dobra mieszkańców Gminy. 

 

Głos zabrał również Jerzy Neukampf Przewodniczący Konwentu Burmistrzów, 

składając gratulacje Burmistrzowi poprosił o umożliwienie odczytania nieco dłuższego 

przemówienia, o  włączenie którego poprosił do  materiałów  sesyjnych.  
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Pan Neukampf reasumując swoją wypowiedz, która stanowi zał. Nr 4 do protokołu, 

powiedział, że sukcesy Burmistrza przekładają się na  nasze społeczne  bezpieczeństwo.   
 

Życzenie złożyli również: 

-  przedstawiciele  wszystkich jednostek budżetowych, 

- Pani Krystyna Smyk w imieniu wszystkich ludzi ubogich, 

- Pan Zbigniew Wolny jako przedstawiciel Międzyzdrojskiego Klubu Biznesu, z prośbą aby 

Burmistrz pamiętał o mieszkańcach, gdyż stanowią oni  wartość nadrzędną.   

 

Burmistrz podziękował za wszystkie życzenia, powiedział, że sprawy muszą pójść w dobrym 

kierunku, a  jeśli chodzi o współpracę z Radą, nigdy nie porwałby się na kandydowanie, 

gdyby nie miał nadziei na  dobrą współpracę.   

Natomiast Przewodniczący powiedział, że dołoży wszelkich starań, aby współpraca dobrze 

się układała, była bardzo merytoryczna  z myślą o naszym społeczeństwie. 

 

5. Zapytania i wolne wnioski. 

 

W ramach tego punktu głos zabrała Pani Teresa Purgal, która zwróciła się z prośbą do 

Burmistrza w następujących sprawach: 

- prośba o spowodowanie właściwej interpretacji uchwały z dnia 28.10.2010 r. Rady 

Miejskiej w Międzyzdrojach w sprawie ustalenia opłat  za niektóre świadczenia 

przekraczające bezpłatne zajęcia w zakresie realizacji podstawy programowej w Przedszkolu 

Miejskim Nr 1 ,, MORSKIE SKARBY '' w Międzyzdrojach oraz w punkcie Przedszkolnym 

przy Szkole Podstawowej Nr 2 im. prof. dr Władysława Szafera w Wapnicy w związku z tym, 

że uchwała nie został podjęta z myślą o podwyżce, tylko dlatego, ze nadzór uchylił zapisy 

poprzedniej uchwały, a uchwała nie podwyższa poprzednich stawek, niech  taka interpretacja 

trafi do rodziców.  

- kolejna sprawa to prośba w imieniu mieszkańców ulic m.in.: Orlej, Spokojnej, Orzeszkowe 

o to, aby ulice te w związku z akcja zimową zostały również  przez zakład posypywane            

i odśnieżane, gdyż pracownicy ZOiŚ tłumaczą, że znajdują się one w strefie trzeciej. 

Tymczasem wszyscy płacimy równe podatki, powiedziała Radna Teresa Purgal i wszyscy 

winni być równo traktowani. Prośba o to, aby komunikacja była czytelna w tym zakresie. 

- Radna poprosiła również o przygotowanie  na kolejną sesję informacji dotyczącej inwestycji 

na ulicy Kolejowej. Mieszkańcy zainteresowani tym, czy inwestycja została zakończona i czy 

w protokołach odbioru robót istnieją zapisy mówiące o zaistniałych tam usterkach.  

Burmistrz wyjaśnił, że  jest sporządzona taka lista usterek, które będzie realizowane z chwilą 

pojawienia się  takich możliwości pogodowych. Natomiast odbiór inwestycji  jako taki 

jeszcze się nie odbył. Burmistrz zobowiązał się, że przedłoży taką listę usterek.  

 

Radny Roman Pawłowski nawiązał do nowej ulicy Kolejowej, zapytał czy pozostaną 

tam  stare słupy oświetleniowe, czy  może są plany związane z ich wymianą.  

Burmistrz wyjaśnił, że umowa z ENEA jest podpisana na końca roku, dlatego musimy 

doczekać zakończenia umowy, gdyż w przeciwnym razie narazimy się na kary odrębne dla  

każdego punktu świetlnego. Stare lampy zostaną wykorzystane w Gminie.  

 

Radny Michał Sutyła zwrócił się z zapytaniem w temacie procedury uchwalania budżetu, czy 

są już jakieś przymiarki w tym temacie.  

Burmistrz poinformował, że należy opracować kalendarz spotkań, przewidziane są 2 sesje w 

najbliższym czasie: 21.12.2010 r.  oraz 20 stycznia przewidziana jest sesja budżetowa, 

natomiast do 14 grudnia powinien otrzymać  opinię Rady w kwestii budżetu. 
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Burmistrz poprosił również Radę o decyzję w zakresie delegatów do ZGWW oraz Związku 

Miast Bałtyckich.  

Przewodniczący zaproponował, aby po sesji spotkać się w gronie przewodniczących komisji 

w tej sprawie celem ustalenia posiedzeń. 

 

Radny Michał Sutyła  zwrócił się z prośbą o przygotowanie przez burmistrza informacji w 

temacie realizacji umowy dzierżawy parkingu przy ul. Krótkiej. 

 

Radny Jan Burzyński zapytał Burmistrza,  kto wydał zgodę na odprowadzenie przez  Flotyllę 

wody do morza w okolicy radaru, czy woda ta została to zbadana bakteriologicznie, temat ten 

bulwersuje mieszkańców.  

Burmistrz wyjaśnił, że  Starosta powiatowy po ustaleniu ze wszystkimi zainteresowanymi, w 

tym z urzędem morskim wydała zgodę. Chodziło o osuszanie terenu. 

 

Radny Roman Pawłowski zwrócił się do radnych powiatowych z zapytaniem, jak wygląda 

sytuacja personalna jeśli chodzi o władze w powiecie, gdyż informacja publiczna jest 

niepełna, a informacja o sesji powiatu nie została  ujawniona w biuletynie informacji 

publicznej. 

Wiceburmistrz poinformował o dokonanych wyborach Starosty i Zarządu w powiecie. 

 

Przewodniczący Jan Magda poinformował o korespondencji, jaka wpłynęła do rady na 

przełomie komisji: 

1) pismo wojewody zachodniopomorskiego odnośnie terminalu stacji 

paliw, delegatem był Piotr Wójcik, który nie wyraża woli wzięcia 

udziału w spotkaniu kończącym cykl spotkań, Gminę będzie 

reprezentował Burmistrz i nie ma chyba sensu powoływać kolejnego 

przedstawiciela. Rada zgodziła się z takim założeniem przez 

aklamację. 

2) Pismo z 10.XI 2010  Ministeria Spraw Wewnętrznych i Administracji 

dotyczące nazewnictwa Gmin. Sekretarz wyjaśnił, że sprawa jest 

pilotowana na bieżąco przez pracownika Urzędu.  

3) RIO w Szczecinie skierowała pismo z dnia 15.11.2010 odnośnie 

umorzenia postępowania dotyczącego uchwały w sprawie opłaty 

miejscowej. 

4) Pismo skierowywane było również do radnego Jana Burzyńskiego 

jako autora skargi. 

5) Pismo wspólnoty odnośnie szkolenia w temacie oświadczeń 

majątkowych. Kontakt w biurze Rady Miejskiej. 

 

Radny Roman Pawłowski zwrócił się do Rady z propozycją  odnośnie zmiany terminu w 

temacie dyżurów Rady Miejskiej. Ponieważ Urząd Miejski pracuje w środy  do godz. 17.00 

proponuje, aby  dyżury były sprawowane właśnie w środy od godz. 15.30 do 16.30  

 

6. Zakończenie obrad II sesji Rady Miejskiej.  

Przewodniczący stwierdził, że zakończono porządek posiedzenia w związku z czym zamyka 

obrady II sesji Rady Miejskiej w Międzyzdrojach.  

Na tym protokół zakończono.  

Protokółowała: 

M.Nurkowska  

 


